
Garcia: Aguero? Wielka szkoda...
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Po szczęśliwie zremisowanym meczu z Sassuolo, trener Rudi Garcia

podzielił się swoimi przemyśleniami odnośnie spotkania. Był zadowolony i

pochwalił zawodników, którzy grali w osłabieniu, za dobry powrót po

stracie dwóch bramek.

 

- Moi zawodnicy mieli mnóstwo ducha walki i jeśli potrzebny był na to jakikolwiek

dowód, to pokazaliśmy go dzisiaj. Kiedy przegrywaliśmy 2-0 z jednym zawodnikiem

mniej, moi chłopacy byli niesamowici. Wiemy, że Sassuolo to drużyna z jakością, co

udowodnili.

- Zmiany w wyjściowej jedenastce? Nie można wychodzić przez cały sezon tymi

samymi jedenastoma zawodnikami. Nie mam żalu co do wyboru mojej drużyny.

- Statystyki pokażą wam, jak bardzo dzisiaj atakowaliśmy. Nawet z dziesięcioma

zawodnikami, dominowaliśmy w posiadaniu piłki z 77% i nie było to jałowe, bo

oddaliśmy wiele strzałów. Jedynym problemem było to, że nie oddaliśmy ich

wystarczająco wiele w światło bramki.

- Iturbe walczył w głębi pola i próbował strzelać spoza pola karnego. Jestem

zadowolony z jego dzisiejszego występu. To był ten jego wybuchowy powrót.

- Destro nie zawsze porusza się prawidłowo. Czasami trzeba rzucić się obok słupka,

kiedy dostaje się tyle wrzutek.

- Kiedy przegrywa się dwoma bramkami i gra przeciwko szybkiemu atakowi, nie jest

łatwo nie nadziać się na kontratak.

- Chciałem też dodać, że De Sanctis wyciągnął świetną piłkę w drugiej połowie,

która była jedynym strzałem Sassuolo na bramkę po przerwie.

- Aguero? Wielka szkoda dla piłki, kiedy tak wspaniały zawodnik cierpi przez taką

kontuzję. Wolałbym zobaczyć go na Olimpico. Wyeliminowanie ryzyka podobnego

urazu, to kolejny powód, dla którego rotuje się składem.
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